
Debattieren am DFG? In English,
please!
Another year, another debating contest…

The 11th English debating competition has come to an end! Yet another opportunity to prove that the
DFG-LFA is not just a school that gives students access to a bilingual education, but also a place that
leads them to an excellent level of English.
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After the first round on 9th April which included teams from all 2nde classes, the two teams who made

it to the finals on 26th April gave the jury a hard time.

In the end, just one point separated the teams from the two L classes, giving the 2L1 class victory.
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A warm thank you to Dr Cornelia Gerhardt and to Annika Both, from Saarland University, as well as to
our two colleagues, Mr Behet and Mr Pfefferle, who had the onerous task of judging and deciding
between the candidates, all of whom put in a great deal of effort.
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Well done to all the candidates, who showed great composure and skill. And a big thank you to all
those who participate in and support this annual tradition to showcase our students and their English
language skills.

Until next year!
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Teams:

2ES:           Janice Kom Ngounou – Ann-Lizz Nouind – Marine Cop-Reeb

2S1:           Kostja Bopp – Ilias Huwig – Paula Konrad

2S2:            Manuel Bernabeu-Walz – Aliénor Boissier – Rémy Torris

2S3:           Sofia Fasev – Noemi Schreiner – Theodor HassFinalists:

2L2:           Léa Feld – Joséphine Kleinschmidt – Jana Moll

Winners:

2L1:       Susanna Bak – Nuala Mairel – Miriam Schmuk

Timekeepers:            Adam Amiri – Julien Etongue – Amélie Palandre

Ein weiteres Jahr, ein weiterer Debattierwettbewerb…

Der 11. englische Debattierwettbewerb ist zu Ende gegangen! Eine weitere Gelegenheit zu beweisen,
dass  die  DFG-LFA nicht  nur  eine Schule  ist,  die  den Schülern Zugang zu einer  zweisprachigen
Ausbildung bietet, sondern auch ein Ort, der sie zu einem hervorragenden Englischniveau führt.

Nach der ersten Runde am 9. April, an der Teams aus allen 2nde-Klassen teilnahmen, machten die
beiden Teams, die es in die Endrunde am 26. April geschafft hatten, der Jury das Leben schwer.

Am Ende trennte die Teams aus den beiden L-Klassen nur ein Punkt, so dass die Klasse 2L1 den Sieg
davontrug.

Ein herzliches Dankeschön an Frau Dr. Cornelia Gerhardt und Frau Annika Both von der Universität
des Saarlandes sowie an unsere beiden Kollegen, Herrn Behet und Herrn Pfefferle, die die schwere
Aufgabe hatten, zwischen den Kandidaten zu bewerten und zu entscheiden, die sich alle sehr viel
Mühe gegeben haben.

Herzlichen Glückwunsch an alle Kandidaten, die große Gelassenheit und Geschicklichkeit bewiesen
haben. Und ein großes Dankeschön an alle, die an dieser jährlichen Tradition teilnehmen und sie
unterstützen, um unsere Schüler und ihre Englischkenntnisse zu präsentieren.

Bis zum nächsten Jahr!


